






Referat Jrsm,te Bergen lshockeyklubb - 20.03.2024 

Arsm(llte Bergen ishockeyklubb ble avholdt i kaffe Bergenshallen 20 mars 2024 klokken 18:00. 

Fra styret deltok: 

• Tor Atle Simonsen 

• Elena Viviana Branescu 

• Marit Mehl 

• Sebastian Berge H(llvik 

• Geir Brandshaug 

• Christoffer Heggholmen 

• Jan Konrad Olseth 

• Lin Cathrin Brunborg Anthun 
• Emil Kruger Hjerteberg 

Sakl 

Antall stemmeberettige som stilte i arsm0te: 35 av klubbens medlemmer 

SakZ 

Valg av dirigent: Chrisoffer Heggholmen 

Sak3 

Valg av protokollf0rer: Dan Patrik Dahl 

Sak4 
Valg av medlemmer som godkjenner protokoll: 

• Trond B. H0vik 
• Bente Johannesen 

Saks 

Godkjenne innkalling 
Godkjent 

Sak6 

Godkjenne saksliste 
Godkjent 

Sak7 

Godkjenne forretningsorden 
Godkjent 

Sak8 

Behandle idrettslagets arsberetning 

Arsberetning ble sendt med innkallingen og ble gjennomgatt av Tor Atle Simonsen med innspill og 
utfyllende informasjon fra n0kkelpersoner i salen for de ulike lagene: 

r 



Bambusa: 

• Ny garderobe 

• Sportslig utfordrende a hevde seg mot klubber som har idrettsgymnas 

• lkke god nok rekrutering og frafall til neste sesong. 0nsker ogsa a stille et Bamusalag til 

2024/25 sesongen 

• Jobber med a skaffe trener til neste sesong 

A-laget 

• God sportslig sesong og laget har hevdet seg mot de beste lagene i 1 div. 

• I snitt under 300 tilskuere pa hjemmekamper og skulle vcert fl ere 

• T0ft for klubben 0konomisk a drifte et A-lag selv om mye er dugnadsbasert og deter gjort 

godt arbeid med a redusere kostandene denne sesongen. 

Bredde 

• God rekrutering pa hockeyskolen og de yngre lagene selv om man ikke aktivt jobber med 

rekrutering. 

• Begrenset med istid i Bergenshallen og etter A-lagets 4 is 0kter i uken gjenstar det 11 is IIJkter 

som fordeles pa Bambusa og bredde, noe som ikke er gunstig for a utvikle spillere. 

Sportslig utvalg i dialog med Bergen kommune og kunstl0p for best mulig a legge til rette for 

neste sesong. SU ogsa i dialog med Asane og Lyderhorn for a se pa mulige arenaer for 

samarbeid mellom lag/ arskull. 

• Spesielt fa spillere i 2010-2012 kullene gj0r at sportslig utvalg er i dialog med de to andre 

klubbene i Bergen for at spillerne skal fa et godt tilbud og kunne utvikle seg med spillere i 

samme alder til neste sesong. 

Sportslig utvalg 

• Vanskelig med is fordeling, men klubben har god dialog med Bergen kunstlQlp 

• Sportslig utvalg er greit sammensatt og har ambisjoner om a pavirke mer i kommende 

sesong enn det de gjorde i fjor. SU bestar av personer med kompetanse og ressurser til a 

legge en sportslig strategi. 

Arsberetning godkjent 

Sak9 

Gjennomgang av klubbens 0konomi 

Jan Konrad Olseth og regnskapsf0rer Unn Irene SQlilen gikk gjennom klubbens !llkonomi og 

informerte om at sittende styre denne sesongen har jobbet med fokus om a fa kontroll pa 

0konomien fra tidligere styre som trakk seg. Klubben har brukt mindre penger i 2023 og man vii 

klare a komme akkurat i mal denne sesongen, men fortsatt utfordringer. Klubben trenger flere store 

sponsorer, samt at flere kreditorer venter pa betaling. 

Klubben har denne sesongen ikke hatt en beta It daglig leder og arbeidsoppgavene har blitt fordelt pa 

3 personer i styret som jobber dugnadsbasert. 

2 av 3 utbetalinger for reiseutjevning U18 og U16 fra Norges lshockey Forbund er mottatt og vii bli 

fordelt pa respektive lag. 



Regnskap ble godkjent 

SaklO 

Styret gjorde rede for den uavklarte 0konomiske situasjonen og fremtfden tfl klubben, at det med 
dagens inntekter og organisasjon ikke vii Va!re forsvarlig A satse videre i 1. div. 
Klubbens kommersielle verdi er lav og deter vanskelig A hente nye friske midler. Klubben har siden 

corona driftet I minus, og pr dags dato driftes uten ansatte og med gjeld sllk at underskuddet ville 
vcert st0rre om man skulle driftet pA et ba!rekraftig nivA. 

Med denne bakgrunnen har det Va!rt umulig for styret A sette opp et budsjett f0r klubbens fremtid 
er avklart mtp samarbeid med andre organisasjoner, evt satslng 11.div. 

Tatt til etterretnlng 

Sakll 

Tor Atle Simonsen presenterte samarbeidet med St. Paul VGS hvor spillere har mulighet til A 
kombinere allmennfaglig skolegang og ishockeytreninger morgen og kveld. Skoletilbudet knyttes til 
klubbens U18-lag. St. Paul har uttrykt seg positiv til A dekke kostandene for en 50% trenerstilling 
kommende sesong. 

Klubben vii ogsA se pA mulighetene for et tilsvarende tilbud for de som 0nsker A gA yrkesrettet 
utdannelse. 

Tatt til orlenterlng 

Sak 12 

Styret har valgt A ikke 0ke treningsavgift og kontingent for kommende sesong. 

Tatt til orientering 

Sak 13 

Samarbeid med TIF/Viking 

Tor Atle Simonsen informerte om at det siden slutten av 2023 har Va!rt en dialog mellom styret 
Bergen ishockeyklubb og TIF/Viking om mulig fremtidig samarbeid. 
Saken ble diskutert pA dette Arsm0tet med tanke pA hva dette har A si for A-laget, Bambusa og 
bredde lagene. 

Beslutnlng: Arsm0te gir Styret Bergens ishockeyklubb fullmakt til A nedsette et utvalg som jobber 
opp mot TIF/Viking for A utforske mulighetene for et fremtidig samarbeid. 
Utvalgets arbeid og muligheter med TIF/Viking ska I fremlegges pA et ekstraordincert Arsm0te Bergen 
ishockeyklubb sA raskt som mulig og senest innen 17 april. Et vedtak blir deretter tatt pA 
ekstraordincert Arsm0te av stemmeberettigede medlemmer. 

Sak 14 

Valg av styre 

NAvcerende styreleder tar ikke gjenvalg, men kan gjerne ta en annen rolle i styret. 
Valgkomiteen informerte om at det har va!rt vanskelig med A rekruttere kandidater til styret. 
Valgkomiteen har utarbeidet f0lgende innstilling: 



Leder: apen inntil man har avklart et eventuelt samarbeid med TIF/Viking 

Styremedlemmer: 

1. Ole-Christain Traaholt - 1 ar 

2. Christoffer Heggholmen -1 ar 

3. Abelone Vndestad Stialas - 2 ar 

4. Runar James Jansen - 2 ar 

5. Noah Jacobsen Litland -1 ar (Ungdomsrepresentant) 

6. Benedikte Knutsen 

7. Tor Atle Simonsen -1 ar 

lht. klubbens vedtekter vii ikke styret kunne bli valgt f0r man har valgt en styreleder. 

Valg av styre og styreleder gj0res pa ekstraordimert arsm0te som avholdes inne 17 april. Se Sak 12 
over. 

Varamedlemmer: 

1. Renata Nordeide 

2. Dan Patrik Dahl 

Valgt 

Valgkomite: 

Sittende valgkomite har valgt a trekke seg. 

lngen kandidater 

Kontrollutvalg: 

1. Jonny Str0mme 

2. Henning Trengereid 

3. Skjalg Klomstad 

Valgt 

Disiplimerutvalget: 

1. Trond B. H0vik (leder) 

2. Preben Lindvik (medlem) 

3. Kjersti Azora Sveen (medlem) 

Valgt 

Representant til NIHF 

1. Anne Berit Kolmannskog 

Valgt 
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Referent: Dan Patrik Dahl 

Signatur av styrets leder: 

0 ~ 
To1t-,11Tt..E St tMON_\£.-v Fo,e OL€ -c "~'JTl/'1N 1~>1/i Ho1_T 

Signatur av medlemmer villgt til c\ godkjenne protokoll: 

Bente Jbhann~en j O ~ q_ V\. ~ ~~ .. 

~ Jo~~~~ 



Bakgrunn for samarbeid med TIF/ Viking 
 
 
Hvor er vi? 
BIK har i dag en situasjon hvor det vil være økonomisk 
krevende for klubben å drive videre som man gjør i dag. 
Klubben har liten kommersiell verdi og sliter med å skaffe 
sponsorer i et allerede krevende sponsormarked. Det er ingen 
ansatte i klubben og klubben holdes flytende av frivillighet og 
dugnadsarbeid. 
 
På tross av dette har klubben et spennende utgangspunkt for å 
satse på et 1.div herrer og et lag i Bambusa-ligaen.  
Det er også i historisk perspektiv en stor gruppe med U16/U18 
spillere, hvor mulig 10-12 stk vil være en del av toppidrettslinjen 
for hockey på St.Paul. Engasjementet fra skolen er også med 
på å finansiere trenere med et betydelig økonomisk bidrag. 
 
Hvor skal vi? 
Alle med hjertet for hockeyen i Bergen ønsker det samme.  
Et herrelag i EHL og et Bambusalag som kan bygges opp av 
både lokale og tilreisende spillere. 
 
Vi ønsker en sterk satsning på A-laget for herrer og Bambusa, 
et tilbud for junior-spillere på elitenivå og et yrende 
rekrutteringsgrunnlag i øvrig breddesatsing.  
 
I en by hvor det knapt er hockeykultur, er man avhengige av å 
bygge de man har og tilrettelegge best mulig for at det skal 
være mulig å komme seg fra et juniornivå og inn på et A-lag. 
For å få til dette, trenger man en toppidrettskultur gjennom 
skolegang, og en strategi som tilrettelegger for at man skal få 
tilgang til nivået. Det er en modell som bl.a Fana Håndball har 
lykkes med, og som har gjort dem til en klubb som klarer å ha 
en bærekraftig elitesatsing.  
 



Kombinasjonen av toppidrettslinje, toppidrettskultur i klubb og 
lokale spillere, gjør at man blir kommersielt interessante for 
sponsorer. Det handler om å skape en modell hvor man viser at 
man som juniorspiller kan bli god nok for EHL. Det vil stimulere 
til at man får større rekruttering til hockeyskole og det vil 
stimulere til at man tiltrekker seg juniorspillere fra andre deler av 
landet. I dag er sannheten at BIK produserer lovende 
juniorspillere, og at de flytter fra Bergen for å spille for andre lag 
i Norge. Dersom man klarer å gi et godt nok tilbud til de beste, 
så vil man også ha mulighet til å skape et bedre grunnlag for å 
(1) dyrke en toppidrettskultur, (2) lage en modell hvor det er et 
samspill mellom skole og a-lag, og (3) kunne få et kommersielt 
produkt som næringslivet vil være med på å støtte. 
 
 
Hvordan kommer vi dit? 
Styret i BIK har funnet en realistisk og konkret løsning på 
hvordan man kan skape en bærekraftig satsing som både 
tilfører økonomisk trygghet, en profesjonell administrasjon og et 
toppidrettstilbud man aldri har hatt innen ishockeyen i Bergen. 
 
TIF Viking ser på muligheten for å ha hockey som en del av 
satsingen sin. 
  
De er en av de største idrettsklubbene i Vestland med over 
3000 medlemmer og 12 heltidsansatte. Foreningen omsetter for 
ca. 35 MNOK. De har elitelag for herrehåndball og for volleyball, 
samt kvinnelag i håndball og volleyball. De står bak Bergen City 
Marathon og kort oppsummert driver de med toppidrett, 
arrangementer og folkehelse. 
 
Det er også vanskelig å komme unna at lederen for TIF Viking 
er en av lederne i Olympiatoppen i Norge. Han vil kunne skape 
en kultur for toppidrett i hockeyen som er i tråd med det 
Olympiatoppen gjør med alle idretter.  
 
TIF Viking og Roger Gjelsvik har også vært helt avgjørende for 
å få på plass dagens samarbeid mellom St.Paul VGS og BIK. 



Det i seg selv, er et bevis på at det ligger en bevissthet i hva 
som skal til for å kunne utvikle egne spillere fremover i Bergen. 
 
Bergen Ishockeyklubb vil måtte endre navn dersom klubben går 
inn i TIF Viking. Det er i dag diskusjoner om å endre navn på 
lagidrettene i TIF Viking, så hvilket navn og logo man skal spille 
med, er ikke avklart enda. Historisk har det vært Bergen Djerv 
og Bergen Flyers som har spilt i eliteserien fra Bergen, og 
dersom Bergen Ishockeyklubb må spille under et annet navn, vil 
det spille lite eller ingen rolle for interessen fra 
hockeyinteresserte bergensere. Historien viser oss at de vil hele 
på et lag som er i eliteserien. 
 
Dersom man får til et samarbeid, vil man kunne satse ytterligere 
mot EHL og Bambusa. Man tar BIK inn i en profesjonell 
organisasjon og man vil kunne skape et helhetlig kommersielt 
produkt hvor ishockeyen i Bergen blir koblet til toppidrett, 
arrangementer og folkehelse.  
 
Gjennom samarbeid med St.Paul, vil man få muligheter til å få 
finansiert trenerressurser som kan jobbe del/heltid som trener 
for både junior og A-lag. 
 
Et samarbeid med TIF Viking vil kunne skape et grunnlag for å 
få med seg næringslivet på en reise som tar Bergen opp i EHL, 
styrker satsingen til kvinnene i Bambusa og hvor lokale 
ungdommer kan utvikle seg på toppidrettslinje for ishockey 
igjennom St.Paul VGS for å bli fremtidige seniorspillere. 
 
 
 
 
 
 
Skrevet på vegne av styret i Bergen ishockey klubb  
20.03.2024 
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